
 

1. 

J. nr. 014944M-NM 

 

 

 
Referat af bestyrelsesmøde nr. 77 i Andelsforeningen af 21.11.2010 ”Kerteminde Sommerby”, 

onsdag den 17. juni 2024 

 

Tilstede:  Kai Holm, Marlene Gemmer, Mette Juul, Emma Kjær og Niels Magnussen. 

 

Følgende dagsorden blev behandlet: 

 

1. Godkendelse af referat fra møde nr. 76 

2. Orientering fra formanden 

3. Veje og vandafledning. Status på Bellisvej 

4. Overfladevand registrering 

5. Sommerby forskønnelse 

6. Nyhedsbrev 

7. Næste møde 

 

 

Ad.1. Godkendelse af referat. 

Referat underskrevet 

 

Ad.2. Orientering fra formanden. 

Efter henvendelse til Kerteminde Kommune omkring juletid, har kommunen nu udbedret huller i vejen 

gennem skoven. Desværre med et dårligt resultat, da hullerne er på vej til at genopstå. 

 

Problemet med den utætte stikledning fra Gyvelvej bag husene på Syrenvej ser ud til at blive afhjulpet 

af Kerteminde Forsyning. 

 

 

Ad 3. Veje og vandafledning. Status på Bellisvej. 

Korinth Entreprenør har udlagt støvdæmpningsmiddel på veje med norsk granit. Pris kr. 19.987,50 

Der udlægges snarest perlesten på de øvrige veje. 

 

Martedal har oplyst, at han som aftalt på mødet med Kerteminde Kommune og Kerteminde Forsyning 

vedr. vand på Bellisvej, har udarbejdet et forslag, som er sendt til kommunen. Kai Holm får martedal 

til at sende forslaget til bestyrelsen, således at vi kan følge op på sagen i forhold til kommunen, som 

bør afholde udgiften til at aflede det vand, der løber ud fra Hyrdevej. 

 

Bellisvej 10 har stadig problemer med vand, der løber over vejen fra nr. 5. Det vurderes, at årsagen er 

at faskinerne på nr. 5 ikke er store nok til at tage det vand, der kommer fra drænet omkring kælderen 

på nr. 5. 

 

 

Ad 4. Overfladevand 

I det planlagte nyhedsbrev opfordres alle til at indsende dokumentation for, at afløbsforholdene er i 

overensstemmelse med gældende regler, således at der ikke afledes vand fra tagnedløb og dræn til spil-

devandsledningen. 



 

2. 

Marlene Gemmer vil sørge for digital registrering af indkomne svar. 

 

Marlene og Niels udarbejder forslag til tekst til nyhedsbrevet med beskrivelse af kravene til dokumen-

tation, 

 

 

Ad 5. Forskønnelse. 

Indtil videre vil der ikke blive udarbejdet nyt projekt, og det eneste der laves nu, er området omkring 

pumpebrønden på Gyvelvej. 

Der udlægges jord og nogle store sten omkring brønden. Marlene og Mette planter marehalm omkring 

brønden. 

 

Ad. 6. Nyhedsbrev. 

Er lidt forsinket. Niels laver et kort indlæg vedr. økonomi. 

 

Ad 9. Næste møde. 

Næste møde den 30. september 2024 kl. 09:30 på Hunderupvej 71. 

 

 

 

 

 _______________________        __________________________  ________________________                 

Kai Holm         Marlene Gemmer                     Mette Juul 

 

 

 

 

_______________________             ________________________ 

Emma Kjær                  Niels Magnussen 

 

 

 

 


